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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

datum:  24 mei 2017 

tijdstip: 10.00 uur 

plaats:  Hotel Van der Valk, Sassenheim 

aan-/afwezig: Zie presentielijst  

 

1. Opening 

De voorzitter, de heer Westerhof, heet de aanwezigen welkom en opent de vergadering. Diverse 

leden hebben zich afgemeld, een lijst daarvan zal opgenomen worden in het verslag. 

De voorzitter zal deze vergadering een toelichting geven op de notitie “Anthos: één in 

belangenbehartiging”. De uitwerking daarvan zal naar alle waarschijnlijkheid leiden tot 

wijziging van de statuten.  

In het verleden werd tijdens de ledenvergadering door de voorzitter altijd een beschouwing 

gegeven op de afzetontwikkeling in zowel de bloembollen- als boomkwekerijsector. Dat is nu 

echter niet meer mogelijk omdat er, na het afschaffen van het Productschap Tuinbouw, geen 

statistieken meer voorhanden zijn. In de boomkwekerijsector wordt een initiatief ontplooid om 

toch weer statistieken te genereren. 

De voorzitter meldt dat de directiesecretaresse, mevrouw Patricia Elings, vanwege een nekhernia 

de komende tijd niet kan werken. Hopende op een voorspoedig herstel zullen de medewerkers op 

het secretariaat waar mogelijk en nodig de werkzaamheden overnemen. Het is echter niet 

moeilijk te raden dat het tijdelijk wegvallen van een full-time medewerker effect zal hebben op 

de output van het secretariaat. 

 

2. Verslag van de Algemene Ledenvergadering d.d. 25 mei 2016. Het verslag wordt ongewijzigd 

goedgekeurd en vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag meldt de voorzitter dat de BO 

Sierteelt is opgericht, maar nog niet formeel erkend. Het is daardoor nog niet mogelijk om een 

Algemeen Verbindend Verklaring (AVV) in te stellen voor een verplichte heffing voor het 

financieren van bijvoorbeeld fundamenteel onderzoek. In LTO geledingen is men bezig om een 

onderzoeksplan op te stellen dat via een verplichte heffing via de BO Sierteelt gefinancierd moet 

worden. Anthos is geen voorstander van een verplichte regeling. 

 

3. Ingekomen Stukken en Mededelingen 

3.1. Inkoopvoorwaarden Anthos & 3.2. Toegankelijkheid Scheidsgerecht Bloembollen-

Boomkwekerijproducten: Anthos heeft voor de bollensector inkoopvoorwaarden geïntroduceerd. 

In samenwerking met CNB en Hobaho wordt daarnaast de mogelijkheid onderzocht om een 

onafhankelijk scheidsgerecht op te richten. Het huidige scheidsgerecht is niet onafhankelijk  

omdat daarbij de verplichting geldt dat een bedrijf dat er gebruik van wil maken lid moet zijn 

van de KAVB. Anthos is er voorstander van om toe te werken naar één scheidsgerecht voor 

bollen en bomen. 

De introductie van de Anthos inkoopvoorwaarden voor bloembollen heeft in het vak geleid tot 

veel commotie. De nieuwe voorwaarden doen echter recht aan de veranderde 

marktomstandigheden en bieden de afnemer meer leveringszekerheid. Deze voorwaarden zijn 

ook van toepassing op vaste planten. De Vereniging van Vaste Plantenkwekers (VVP) was in 

eerste instantie terughoudend maar na een nadere toelichting kan de VVP instemmen met de 

voorwaarden.  

Op verzoek van het bestuur Bomen wordt de mogelijkheid onderzocht om ook 

inkoopvoorwaarden voor de boomkwekerij op te stellen. Inmiddels is er een concept gereed dat 

binnenkort in het bestuur Bomen besproken zal worden.  

Geïnformeerd wordt wat de verschillen zijn tussen de HBN en de concept inkoopvoorwaarden 

van Anthos. De voorzitter geeft aan dat de inkoopvoorwaarden moderner zijn en veel meer op 

hoofdlijnen. Opgemerkt wordt dat er in toenemende mate wordt ingekocht in het buitenland. 

Daar moet ook rekening mee gehouden worden. 

 

3.3. Brexit.  De voorzitter geeft aan dat er veel belangstelling is voor dit dossier gezien het  grote 

handelsbelang. Er worden tal van informatiebijeenkomsten georganiseerd. Anthos is aanwezig 
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geweest bij een bijeenkomst die georganiseerd werd door VNO-NCW. Ook vanuit het ministerie 

van Economische Zaken wordt er veel aandacht aan besteed. Anthos heeft met de andere 

handelskoepels recentelijk een bezoek aan DEFRA gebracht. Belangrijke issues zijn momenteel 

de valutaproblematiek, de beschikbaarheid van tijdelijke arbeid en de onzekerheid over 

toekomstige fytosanitaire eisen. Het lijkt erop dat er door het VK geen integrale import inspectie 

wordt ingesteld, maar dat er wel controle plaatsvindt als daar aanleiding toe is. Brexit heeft voor 

het VK ook gevolgen voor een groot aantal handelsverdragen die de EU heeft afgesloten. Het 

VK zal met al die landen nieuwe handelsverdragen moeten overeenkomen. Geïnformeerd wordt 

of het VK striktere fytosanitaire maatregelen gaat opleggen. Het zou de voorkeur hebben om toe 

te werken naar een systeem van bedrijfscertificering. De voorzitter geeft aan dat daar op 

voorhand nog niets over te zeggen is. Het is echter wel zo dat het VK ook nu binnen de EU al 

aanvullende eisen stelt omdat ze kunnen claimen vrij te zijn van bepaalde ziekten en plagen. Is er 

een kans dat het VK invoerrechten gaat instellen? De voorzitter verwacht van niet. Groot risico 

is wel dat in de veelheid aan dossiers waarover tussen de EU en het VK afspraken moeten 

worden gemaakt het fyto-dossier wordt uitgeruild voor een belangrijker dossier.  

 

3.4. Actualiteiten keuringsdiensten (BKD, Naktuinbouw). De voorzitter meldt dat de fusie 

besprekingen tussen BKD en Naktuinbouw zijn afgeketst. Anthos betreurt dat omdat naar haar 

mening een fusie geresulteerd zou hebben in een sterkere keuringsdienst en qua benodigde 

investeringen in bijvoorbeeld laboratoria belangrijke efficiencyvoordelen zou hebben 

opgeleverd. De onafhankelijkheidsdiscussie m.b.t. ‘Governance’ (ofwel het feit dat 

bedrijfsgenoten zitting hebben in het bestuur van keuringsdiensten) loopt nog. Met name 

ontvangende landen buiten de EU kijken hier kritisch naar.  

Bij Naktuinbouw staan de zaken goed op de rails. Bij de BKD ook maar is de omvang en 

capaciteit beperkter.  

 

4. Anthos: één in Belangenbehartiging 

De voorzitter geeft aan de hand van een power-point presentatie (zie bijgevoegd) een toelichting. 

Belangrijke aandachtspunten zijn financiering en zeggenschap (wie betaalt, die bepaalt). Wat 

mag een lid van Anthos als dienstverlening verwachten? Leden dragen contributie af aan Anthos. 

Feit is echter dat met de aan Anthos gelieerde stichtingen (b.v. iBulb, ABBUC, SPJ, 

promotiefonds Scandinavië) op vrijwillige basis ook diverse zaken worden gefinancierd als het 

gaat om markttoegang, afzetbevordering en onderzoek. Anthos is feitelijk een holding.  

Met name op het vlak van markttoegang leidt dat soms tot onduidelijkheid ten aanzien van de 

vraag of een bedrijf aanspraak kan maken op bepaalde informatie of assistentie van Anthos. De 

organisatiestructuur van Anthos en de relatie met de aan Anthos gelieerde stichtingen zal worden 

herzien. Dit zal ook leiden tot de noodzaak om wijzigingen in statuten door te voeren. 

De voorzitter merkt op dat het vooral speelt in de bollensector. In de boomkwekerijsector 

worden door bedrijven nu ook voorzichtig initiatieven genomen om op vrijwillige basis geld 

bijeen te brengen om bepaalde activiteiten te financieren en het verdient de voorkeur om dat 

juridisch gelijk goed in te regelen.  

De voorzitter geeft aan dat de herziening van de organisatiestructuur vooral consequenties zal 

hebben voor bollenhandelsbedrijven met export op derde landen die wel lid zijn van Anthos 

maar niet van iBulb. De insteek van het voorstel is dat deze bedrijven een extra heffing moeten 

afdragen aan Anthos die gelijk is aan de heffing die iBulb deelnemers afdragen voor 

markttoegang. De voorzitter benadrukt dat hierover nog geen definitief besluit is genomen, maar 

dat het een richtinggevend voorstel is. Deze inzet is al wel door het Algemeen Bestuur 

geaccordeerd. Een en ander betekent ook dat de adviesstructuur (Landengroepen Anthos en 

handelsgroepen iBulb) van Anthos aangepast moet worden. Het is de bedoeling dat aan het eind 

van dit jaar een voorstel gepresenteerd wordt.  

Geïnformeerd wordt hoeveel bedrijven lid zijn van Anthos maar geen deelnemer van iBulb. De 

voorzitter meldt dat dit in beeld is en dat er ook een analyse is gemaakt van de financiële 

gevolgen voor bedrijven als het voorstel wordt doorgevoerd. Voor die bedrijven zullen de kosten 

stijgen, risico is dat deze bedrijven om die reden hun lidmaatschap van Anthos opzeggen. De 

consequenties daarvan zijn ook in beeld gebracht. De voorzitter merkt op dat de contributie van 
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de leden ongeveer 15% van de totale inkomsten van Anthos bedraagt. Anthos ontving vroeger 

bijvoorbeeld ook een financiële bijdrage van het Productschap Tuinbouw omdat ook niet-leden 

profiteren van de inzet van Anthos op markttoegang. Die bijdrage is weggevallen. Met 

betrekking tot free-riders noemt de voorzitter als voorbeeld dat de monitoring van de 

veldinspecties in Nederland door diverse ontvangende landen (China, Taiwan en Zuid Korea) via 

iBulb wordt betaald. Daar profiteren echter alle handelsbedrijven van.  

Geïnformeerd wordt hoe dit zich verhoudt tot iVerde, dat tegenwoordig Stichting de Groene Stad 

heet. De voorzitter geeft aan dat je als bedrijf geen lid of deelnemer van deze stichting bent. Dit 

project wordt met een subsidie gefinancierd.  

 

5. Actualiteiten Anthos 

5.1. Markttoegang   

5.1.1. Bloembollen: De voorzitter meldt dat Anthos gisteren bericht heeft ontvangen dat China 

verscherpt toezicht zal gaan houden op het moment van import.  

 

5.1.2. Boomkwekerijproducten: Belangrijke dossiers waar Anthos inzet op pleegt, zijn export 

naar Rusland, het boktordossier i.r.t. export tot markttoegang USA en Canada, Xylella en Brexit.  

 

5.1.3. Samenwerking NVWA/EZ: De voorzitter meldt dat Anthos veel contact heeft met NVWA 

en het ministerie van Economische Zaken over markttoegang. De samenwerking is goed.  

Zorgpunt is echter wel de beschikbare capaciteit en het kennisniveau bij deze 

overheidsinstanties. De NVWA heeft de afgelopen jaren meerdere reorganisaties doorgemaakt 

en dat geldt ook voor het ministerie. Bovendien neemt het aantal dossiers toe en zijn ze vaak ook 

complexer. Samen met de andere handelsorganisaties heeft Anthos hier bij mevrouw Sonnema, 

de DG van het ministerie van EZ, aandacht voor gevraagd. Die heeft daarbij aangegeven dat het 

van belang is om dit tevens aan te kaarten bij de politiek. 

Anthos heeft vorig jaar de afspraak met de NVWA gemaakt dat Anthos bij vaststaande 

zendingen zelf contact mag opnemen met de NPPO van het betreffende land van bestemming. 

Doel is om te zorgen voor snelle opheldering van de reden dat een zending vaststaat. Het voeren 

van technische besprekingen is echter nog steeds de verantwoordelijkheid van de NVWA.  

 

5.1.4. Ketenregister/Cliënt Export: Dit is een complex en langlopend ICT project. Ruim 80 

bedrijven werken ermee of zijn bezig om de aansluiting op Ketenregister (KR) te realiseren. In 

een eerdere fase is als deadline voor aansluiting 1 juli 2018 genoemd. Anthos heeft aan de 

NVWA en het ministerie van EZ kenbaar gemaakt dat KR en Client Export (CE) pas verplicht 

gesteld kunnen worden als bedrijven de aansluiting hebben gerealiseerd en het technisch ook 

100% werkt. De leliehandelsbedrijven zijn allemaal aangesloten op KR en een aantal inmiddels 

ook al op CE. Die bedrijven willen nu ook voordelen van hun investering terug zien, 

bijvoorbeeld in de vorm van ‘certificeren op afstand’. Voor de handelsbedrijven in de 

droogverkoop is de aansluiting complex, mede door het gebruik van mengsels. Ook is de 

intensiteit van berichtenverkeer met KR voor de droogverkoop veel groter dan bij de 

leliehandelsbedrijven. Geïnformeerd wordt wat de rol van de kwekerij is. Het is de bedoeling dat 

die hun leveringen aan de handel met een digitaal bericht melden aan KR. Dit wordt echter niet 

verplicht gesteld door de NVWA. Het zou als voorwaarde op het koopbriefje opgenomen kunnen 

worden. In de inkoopvoorwaarden van Anthos wordt er ook naar verwezen. Op dit moment 

boeken de handelsbedrijven partijen in via het zogenoemde 0-bericht. Opgemerkt wordt dat 

sommige teeltgroepen fel gekant zijn tegen KR. 

De voorzitter geeft aan dat er een 20-tal punten zijn die verbeterd moeten worden in KR en de 

koppeling met CE. Het beschikbare budget is in principe te beperkt om die issues allemaal 

tegelijkertijd aan te pakken. Anthos is echter van mening dat die investering nu juist wel gedaan 

moet worden om de kwaliteit van het systeem te verbeteren. Dit moet gefinancierd worden via 

het tarief voor het fytosanitaire certificaat.  

Voor de exportcertificering van boomkwekerijproducten moet sinds juli 2016 verplicht gebruik 

worden gemaakt van Client Export. Het werkt, maar een veelgehoorde klacht is echter dat het 
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programma totaal niet gebruiksvriendelijk is. Dit is mede het gevolg van het feit dat de sector 

niet of nauwelijks investeert in ICT.   

 

5.2. Afzetbevordering.  

5.2.1. De Groene Stad/De Groene Agenda: In het kader van de Groene Stad geeft de voorzitter 

een toelichting op een subsidieaanvraag die via de European Nurserystock Association is gedaan 

bij de Europese Commissie. Samen met boomkwekerij organisaties uit 6 andere landen is een 

programma ingediend, waarvoor bij goedkeuring 3 jaar lang 80% subsidie wordt verwacht. De 

Europese Commissie laat eind 2017 weten of het programma wel of niet is gehonoreerd. 

Doelstelling van het programma is b2b kennisoverdracht over het belang van groen in stedelijk 

gebied. Cofinanciering uit Nederland wordt beschikbaar gesteld door stichting De Groene Stad 

en iBulb. De content voor het programma zal deels afkomstig zijn uit projecten die lopen in het 

kader van de Groene Agenda. In dit Topsectoren programma lopen momenteel 8 projecten, 

gericht op de functionele baten van binnen en buitengroen. Stichting De Groene Stad, waarvan 

Anthos dragende partij is, participeert hierin met veiling FloraHolland.  

 

5.2.2. Floriade 2022: Ten aanzien van de Floriade 2022 vinden vooral voorbereidende 

werkzaamheden plaats. In nauw overleg met de Nederlandse Tuinbouw Raad en partijen zoals 

LTO Vakgroep Bomen en Vaste Planten wordt zoveel mogelijk getracht om sectoraal bij te 

dragen aan het ontwerp, sortimentskennis en –levering. De eerste aanplant zal in het najaar van 

2017 op het Floriadeterrein te Almere plaatsvinden. 

 

5.3. CAO/Arbeidsmarktbeleid: De heer Zwetsloot geeft aan de hand van een power-point 

presentatie een toelichting op de stand van zaken bij beide sectorcao’s waarbij Anthos optreedt 

als werkgeverspartij.  

 

5.3.1. Open Teelten (Boomkwekerij): De cao Open Teelten is ongewijzigd verlengd met 4 

maanden. De onderhandelingen zijn complex en verlopen moeizaam. Anthos heeft de andere 

werkgeverspartijen en vakbonden ervan overtuigd dat in deze cao een regeling moet komen voor 

meer flexibiliteit voor vast personeel. De laatste jaren heeft de nadruk vooral gelegen op het 

terugdringen van de kosten van tijdelijke arbeid. 

 

5.3.2. Groothandel in Bloembollen: De cao voor de Groothandel in Bloembollen loopt van 1-7-

2016 tot 1-7-2018. Naast de  loonsverhoging van totaal 3,25% zijn afspraken gemaakt over het 

kunnen toepassen van zogenoemde 9-maanden contracten, zonder in conflict te komen met de 

Wet Werk en Zekerheid. Ook is afgesproken om samen met de vakbonden de vergrijzing en 

gebrek aan instroom van jongeren aan te pakken. Onder de projectnaam #kenniskracht nemen 6 

leden van Anthos deel aan een pilot waarin verschillende oplossingsrichtingen in de praktijk 

worden getest. 

 

5.4. Plantgezondheid/Duurzaamheid 

5.4.1. Residuen Problematiek: De voorzitter meldt dat deze week weer een nieuw rapport van 

Greenpeace is verschenen. In steeds meer landen (o.a. VK, Dld, USA) stelt de Retail eisen aan 

het gebruik van gewasbeschermingsmiddelen. B&Q vereist de garantie dat er geen neonics zijn 

toegepast en die eis wordt door steeds meer retailers opgelegd. De Retail wil zich beschermen 

tegen negatieve publiciteit.  Consequentie daarvan is dat handelsbedrijven die aan de Retail 

leveren van hun toeleveranciers garanties moeten krijgen dat er geen neonics zijn toegepast 

tijdens de teelt. Probleem is echter dat neonics wel een toelating hebben om toegepast te worden 

in bolgewassen. Er zijn diverse keurmerken waar producenten bij aangesloten kunnen zijn (o.a. 

Milieukeur, Groenkeur, MPS). Probleem is echter dat slechts een beperkt aantal producenten is 

aangesloten bij een keurmerk zoals Milieukeur (dat gebruik van neonics niet toestaat) of dat aan 

een keurmerk niet de garantie ontleend kan worden dat er geen neonics zijn toegepast.  De 

voorzitter verwijst naar het Retail rapport dat de heer Grievink enkele jaren geleden in opdracht 

van Anthos heeft opgesteld.  
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5.4.2. Overig: De voorzitter meldt dat ook het remplaceren een issue is dat om aandacht vraagt. 

Het risico bestaat dat dit in de media ook een keer leidt tot negatieve publiciteit en imagoschade 

voor de sector. Dit punt is deze week besproken in de Executive Club van Anthos en daarin is 

besloten om hier actie op te ondernemen, enerzijds in de richting van de productie, maar ook ten 

aanzien van concurrentievervalsing tussen handelsbedrijven onderling. 

De voorzitter stelt dat het qua belangenbehartiging noodzakelijk is om te denken vanuit de 

markt. Dat betekent dat de sector zal moeten anticiperen op de bovenwettelijke eisen van 

retailketens ten aanzien van gewasbeschermingsmiddelen en ook moet zorgen dat de retail en de 

consument een kwaliteitsproduct geleverd krijgen zoals op grond van overeen gekomen offertes 

en de foto’s op cappers verwacht mag worden.  

 

Ten aanzien van de 2 beschreven punten wordt opgemerkt dat de handel de eisen wel moet 

kunnen bijbenen. De voorzitter geeft aan dat wij als sector in actie moeten komen en aan de 

retail moeten laten zien wat we doen. De lat moet hoger, tegelijkertijd moet het wel praktisch en 

economisch haalbaar zijn. 

 

6. Financiën Anthos 

6.1. Jaarrekening 2016 en begroting 2018, inclusief toelichting: Aan de hand van een presentatie 

geeft de directeur, de heer Zwetsloot, een toelichting op de jaarrekening 2016 en de begroting 

2018. De leden hebben al een uitgebreide toelichting ontvangen en de accountant heeft een 

goedkeurende verklaring afgegeven.  

De leden gaan akkoord met de gepresenteerde jaarrekening 2016, de begroting 2018 en 

voorgestelde bestemmingen van het resultaat. Het positieve resultaat van 2.028 euro komt ten 

gunste van het eigen vermogen. 

 

6.2. Accountantscontrole en décharge Bestuur.  

De accountant die de boeken heeft gecontroleerd, heeft een accountantsverklaring afgegeven. In 

deze verklaring staat dat zij van oordeel zijn dat de jaarrekening een getrouw beeld geeft van de 

grootte en de samenstelling van het vermogen van Anthos per 31 december 2016 en van het 

resultaat over 2016, in overeenstemming met de Richtlijn voor de jaarverslaggeving 640 

“Organisaties zonder winststreven”. De ledenvergadering wordt gevraagd décharge te verlenen 

aan het Algemeen Bestuur voor het gevoerde financiële beleid. De ledenvergadering stemt 

daarmee in en verleent het Algemeen Bestuur décharge voor het gevoerde financiële beleid. 

 

7. Bestuursverkiezing  

7.1. De heer R.L.M. Berbee (Ludwig & Co.) heeft zijn bestuurslidmaatschap beëindigd. Het 

Algemeen Bestuur stelt voor de heer W. van der Kooij (De Jong Lelies Holland B.V.) te 

benoemen tot lid van het Bestuur Bloembollen en het Algemeen Bestuur van Anthos. De 

Ledenvergadering stemt daarmee in. 

 

7.2. De heer R.F. Schrama (Fred de Meulder Export B.V.) is aftredend maar stelt zich 

herkiesbaar. Het Algemeen Bestuur stelt voor de heer Schrama opnieuw te benoemen tot lid van 

het Bestuur Bloembollen en het Algemeen Bestuur van Anthos. De Ledenvergadering stemt 

daarmee in. 

 

7.3. De heer H.J.L. van der Veldt (Breck Holland) is aftredend maar stelt zich herkiesbaar. Het 

Algemeen Bestuur stelt voor de heer V.d. Veldt opnieuw te benoemen tot lid van het Bestuur 

Bloembollen en het Algemeen Bestuur van Anthos. De ledenvergadering stemt daarmee in. 

 

De voorzitter merkt nog op dat in beide besturen wordt gekeken naar bestuurlijke verjonging. 

 

8. Rondvraag 

Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
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9. Sluiting  

Niets meer aan de orde zijnde, dankt de heer Westerhof de aanwezigen voor hun komst en 

inbreng in de gevoerde discussies en sluit de vergadering.  

 

HJK/LS 

 

 

Besluitenlijst Algemene Ledenvergadering d.d. 24 mei 2017 

De leden akkoord met de jaarrekening 2016 

De leden verlenen het Algemeen Bestuur décharge voor het gevoerde financiële beleid 

De leden akkoord met de begroting 2018 

De leden akkoord met de benoeming van de heer Van der Kooij en de herbenoeming van de heren 

Schrama en Van der Veldt 

 

 



Aanwezig ALV Anthos 24 mei 2017 Afmelding ontvangen van

Abbott-Ipco Europe B.V. Alwin Ebbens Handelskwekerij

Baltus/vHalderen/Bemiddeling Amsonia B.V.

Boomkwekerij Gebr. V.d. Berk B.V. Bart Faassen Tegelen

Boomkwekerij Udenhout B.V. Boomkwekerij Roelofse-Jager

Boot & Dart Boomkwekerijen Boomkwekerij W. Roelofs

Breck Holland B.V. Bulb Concept International B.V.

Bruno Nebelung Holland B.V. CNB

C.S. Weijers & Zn. B.V. De Ruyter B.V.

De Jong Lelies Holland B.V. Felix & Dijkhuis B.V.

De Ree Holland B.V. Fleuren Boomkwekerij

Dobbe Farms LLC Florex B.V.

F. Stoop B.V. Holland Floricultural Services B.V.

Fa. H. Crooijmans & Zn. B.V. J. Berbee

Haakman Flowerbulbs J. van Rulo Handelskwekerij vof

M. v.d. Oever Boomkwekerijen J.P. de Goede

Mantel/Mosselman Holland B.V. Jan Fase - Son

Matth. Verdegaal B.V. JUB Holland B.V.

P. Nelis & Zn. Kébol B.V.

P.A. de Groot Export Lily Company B.V.

Tuberbulb Export Lodders Boomkwekerijen B.V.

W.T.M. de Boer B.V. Ludwig & Co.

M. Thoolen B.V.

Maas & Van Stein B.V.

Natural Bulbs

P. Aker Zaden en Bloembollen B.V.

Pelgrum Vink Materialen B.V.

RootStrock

Rosaco

Stuifbergen Bloembollen Export B.V.

Swebulbs B.V.

Van der Zon Export B.V.

W.P.C. Prins B.V.
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Algemene Ledenvergadering 

24 mei 2017 

Mededelingen 

 Inkoopvoorwaarden Anthos; 

 Toegankelijkheid scheidsgerecht; 

 Brexit; 

 Actualiteiten keuringsdiensten (BKD, Naktuinbouw). 

 

  

Anthos: één in Belangenbehartiging 

24 mei 2017 

Japan   60K 

Scandinavië    455K  

iBulb    675K 

De Groene Stad   400K 

De Groene Agenda   3.000K 

Japan      115K 

USA/Canada  1.000K 

iBulb        350K 

USA/Canada 175K 

iBulb        275K 

Werkvelden van Anthos 

I. Markttoegang; 
II. Afzetbevordering; 
III. CAO/ Arbeidsmarktbeleid; 
IV. Plantgezondheid/Duurzaamheid/Kwaliteit; 
V. Dienstverlening. 

Actualiteiten Anthos 

24 mei 2017 
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Actualiteiten Anthos 
Actualiteiten Anthos 

Markttoegang 
 

 Bloembollen; 

 Boomkwekerijproducten; 

 Samenwerking NVWA/EZ; 

 Ketenregister & CLIENT-Export. 

Actualiteiten Anthos 
Actualiteiten Anthos 

Afzetbevordering 

 De Groene Stad/De Groene Agenda; 

 Floriade 2022. 

CAO voor de Open Teelten 

 Ongewijzigd verlengd met 4 maanden tot 31 juli 2017  

 Onderwerpen  

 Jaarurenmodel (meer flexibiliteit binnen het dagvenster) 

 Seniorenregeling 80/90/90 

 Loonsverhoging voor cao van 21 maanden (incl. verlenging) 

 Werkgevers   3,0% 

 Werknemers 3,5% + toeslag bij jaarurenmodel 

 Oprekken regeling seizoenarbeid? 

Open Teelten 
 

 

CAO voor de Groothandel in Bloembollen 

 Looptijd van 1 juli 2016 tot 1 juli 2018. 
- Uitzondering op de ketenbepaling in de Wet Werk en Zekerheid;  
- Loonsverhoging 1 juli 2016: 1,75%;  
- Loonsverhoging 1 juli 2017: 1,50%.   

 Ontwikkelagenda  
‐ Antwoorden op gewijzigde wet- en regelgeving;  
‐ Van vergrijzing en ontgroening naar een evenwichtig personeelsbestand; 
‐ Ondersteuning van het verandervermogen van de sector; 
‐ Positie interne en externe flex. 

Actualiteiten Anthos 
Actualiteiten Anthos 

Plantgezondheid & Kwaliteit 

 Residu-indicator; 

 Overige. 
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Financiën 

24 mei 2017 

Begroting 2018 2016 Begroting 2016
   

Contributies van leden 508.000  495.423 470.000

Dienstverlening 17.100  17.732 21.000

Doorberekende kosten 649.000  645.902 628.250

Projectbijdrage en subsidies 52.500  76.715 59.500

Verhuur O/G 38.500  36.705 37.200

Rentebaten 500 602 1.800

1.265.600 1.273.079 1.217.750

Baten

Begroting 2018 2016 Begroting 2016
   

Personeelskosten 878.350  862.551 824.500

Huisvestingskosten 94.500 94.372 94.500

Autokosten 45.000 40.431  48.500

Inventaris en automatisering 31.500 29.511  30.500

Kantoorkosten 36.250 36.267  46.500

Reis- en vergaderkosten 26.500 28.647  24.000

Bestuurskosten 32.500 30.640  33.750

Nieuwsbrieven en vakbladen 8.000 9.000  7.000

Diverse verenigingsactiviteiten 19.500 30.548  17.000

Algemene kosten 93.500 109.084  91.500

1.265.600 1.271.051 1.217.750

Lasten

ACTIVA 31-12-2016 31-12-2015

Materiële vaste activa 1.305.090 1.348.515

Vorderingen 152.853 261.099

Liquide middelen 396.976 309.421

1.854.919 1.919.035

PASSIVA 31-12-2016 31-12-2015

Eigen vermogen 1.273.142 1.271.114

Bestemmingsreserves 72.675 67.575

Voorzieningen 118.680 157.159

Kortlopende schulden 390.422 423.187

1.854.919 1.919.035

Balans per 31-12-2016 

Resultaat 2016:  € 2.028  ten gunste het Eigen Vermogen ? 

Bestuursverkiezing 

24 mei 2017 

Bestuursverkiezing 
 

De volgende bestuursleden zijn aftredend en hebben zich herkiesbaar 

gesteld: 

 De heer R.F. Schrama 

 De heer H.J.L. van der Veldt 

Op verzoek van het Algemeen Bestuur heeft zich verkiesbaar gesteld: 

 W. van der Kooij  

 
Het Algemeen Bestuur stelt voor de heren (opnieuw) te benoemen tot lid 

van het Bestuur Bloembollen en het Algemeen Bestuur van Anthos. 

http://www.flynth.nl/
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Rondvraag? 

24 mei 2017 

Dank voor uw aandacht 

24 mei 2017 
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